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Abstract (en)
[origin: CN109112714A] The present invention relates to a warp knitting tool bar (1). The warp knitting tool bar (1) has a main body (2) and a warp
knitting holding portion (3), the main body has a vertical direction. The high operation speed of a warp knitting machine is achieved through a proper
cost mode. The main body (2) has a skeleton structure, the skeleton structure is provided with a lots of main body bars (4-11), and the lots of main
body bars are connected at the nodes (12-15).

Abstract (de)
Es wird ein Wirkelement-Träger (1) angegeben mit einem Korpus (2), der eine Längsrichtung aufweist, und einer Wirkelementaufnahme (3). Man
möchte auf kostengünstige Weise eine hohe Arbeitsgeschwindigkeit einer Kettenwirkmaschine erreichen können. Hierzu ist vorgesehen, dass der
Korpus (2) eine Skelettstruktur aufweist mit einer Vielzahl von Korpusstäben (4-11), die an Knotenpunkten (12-15) miteinander verbunden sind.
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